
NOTICIARI LOCAL Fèl ix G u a n t e r 

D I A D E S D E J O V E N T U T 
Organitzades per la Comissió de Joves del C.E.R. L'Escala, 

tingueren lloc els dies 1 5, 1 6 i 1 7 de novembre, les «Diades de la 
Joventut», amb tot un seguit d'actes que portaren no poca feina als 
joves i entusiastes organitzadors. 

El divendres dia 1 5, a les 9,30 del vespre, tenia lloc la presentació 
d'un estudi sobre l'atur juvenil a l'Escala, amb una xerrada-col·loqui i, 
tot seguit, la representació de l'obra de teatre «Ploure sobre mullat» a 
càrrec del grup «La Carota». 

EL dissabte 1 6, i a partir de les 9 del matí, els nens i nenes que 
volien, prenien part en una divertida «ginkama». A la tarda, estava 
prevista una audició de sardanes que, degut a un malentès, no es va 
portar a terme, però si se celebrà, a la nit, i a càrrec - c o m estava 
previst- de la Cobla «La Principal de Barcelona». 

Una «Marxa Popular» va ésser el primer dels actes del matí del 
diumenge dia 1 7, amb poca assistència, però que resultà prou animada 
entre els qui es decidiren a participar-hi. A la tarda, i ja com a cloenda 
a aquestes festives jornades, tenia lloc una cantada d'havaneres a 
càrrec del grup «Oreig del Mar», mentre que la Coral Juvenil del Col·legi 
Empúries intervenia amb encert a darrera instància. 

El temps no acompanyà gens ja que el cap de setmana fou fred i 
plujós, afectant especialment les activitats que tingueren lloc al carrer, 
però en qualsevol cas, i una vegada més, es posà en evidència la poca 
predisposició i la manca de col·laboració a certs actes populars 
demostrada pels escalenos. Aquesta circumstància no és nova i, 
malauradament, s'ha tornat a, repetir una situació d'aquest tipus que 
fa que, enlloc d'animar i encoratjar els organitzadors, els desanimem i 
aquests perden les ganes de promoure més activitats recreatives i 
d'entreteniment. 

L ' E S T I U E T D E S A N T M A R T Í 
A l'Escalenc del mes de novembre, érem només a temps 

d'anunciar el programa d'actes de l'Aplec de Sant Martí. 
Podem completar aquella informació afegint que va assistir molta 

gent a aquesta típica festa de Sant Martí, especialment a la tarda quan 
tingué lloc l'audició de sardanes a càrrec de la Cobla Ciutat de Girona, 
i amb la tradicional venda de castanyes i la rifa de tres paneres, fidel 
preludi de les moltes que es rifaran durant les properes festes 
nadalenques. 

Va ajudar a la notable concurrència a Sant Martí d'Empúries el bon 
temps que, a aquesta època de l'any, per les nostres latituds, coneixem 
per «L'Estiuet de Sant Martí», en un mes que, des del punt de vista 
climatològic, ha estat molt irregular, alternant setmanes amb l'aparició 
dies primers freds amb setmanes d'un temps primaveral, quan tenim 
l'hivern ben a prop. 

C O N C E R T S M U S I C A L S A A L B O N S 
Tot i que no és una notícia estrictament local, hem cregut oportú 

d'incloure-la dins aquest Noticiari pel seu ressò i per la incidència que 
ha tingut a la nostra vila, i de la qual molta gent ja té coneixement. 

Ens estem referint als «Concerts Musicals» que tenen lloc, els 
quatre divendres del mes de desembre, en el temple parroquial 
d'Albons, sota l'organització de l'associació «Amics de la música» i del 
patrocini de l 'Ajuntament d'Albons. Aquests són els. concerts 
programats. 

-Dia 6 de desembre, a les 9,30 del vespre, Concert per la Coral 
«Mestre Sirés» de Palafrugell. Director: Fèlix Pérez. 

-Dia 1 3 de desembre, a les 9,30 del vespre, concert a càrrec de 
l'Orquestra de Cambra de Girona. Director: Lluís Albert. 

-Dia 20 de desembre, a les 10 del vespre, Concert de Nadal, a 
càrrec del «Cor Maragall» de Girona. Directora: Maria Àngels Alabert. 

-Dia 27 de desembre, a les 10 del vespre, Concer^de Piano, pel 
mestre Carles Coll, de Figueres. 

3 6 1 A L · L E G A C I O N S A L P L A G E N E R A L 
Acabat el plaç per a presentar al·legacions al nou Pla General 

d'Urbanisme, el dia 25 de novembre, i fent-ne el recompte general, 
podem informar que són 361 les impugnacions presentades -en 
principi s'havia dit que eren 3 4 6 - de les quals cinc es presentaren fora 
de plaç però que també seran ateses. 

Ja d'un bon principi que començà a acaparar el màxim interès de 
l'actualitat escalenca el tema del Pla General, els diaris gironins s'han 
vingut fent ressò de la notícia, i en relació al tema concret de les 
al·legacions al Pla General, el tractament que en fan és ben diferenciat. 

Mentre que el Punt-Diari recollia unes declaracions del batlle Sr. 
Rafel Bruguera afirmant que «només s'havien presentat unes tres-
centes al·legacions i que la majoria eren de fàcil solució», a «Los 
Sitios-Diari de Girona» es parlava d'un «Pla d'urbarnisme-ficció, utòpic, 
que no té en compte un estudi financer real», reflectint unes 
manifestacions d'un grup de veïns que asseguraven que «de prosperar 
el Pla i aprovar-se definitivament a la Comissió Provincial d'Urbanisme, 
es produiran noves impugnacions al Tribunal econòmic-administratiu 
o, si fos necessari, al Suprem». 

L ' A S S E M B L E A E X T R A O R D I N À R I A D E L 
F .C. L ' E S C A L A 

Com anticipàvem el mes passat, el dia 8 de novembre tingué lloc 
una Assemblea Extraordinària de Socis i Simpatitzants del F.C. L'Escala 
amb l'eventual intent de traslladar el camp d'Esports «Miramar» a la 
zona del Camp dels Pilans, com a únic punt de l'ordre del dia. 

Assistiren unes vuitanta persones a l'acte que tingué lloc a la sala 
d'actes del Centre Municipal Cultural Xavier Vilanova, prenent la 
paraula, en primer lloc, en Pere Solés Andreu, president del F.C. 
L'Escala, el qual va fer una breu exposició del motiu de l'assemblea, 
intervenint, tot seguit, alguns socis i el batlle, el Sr. Rafel Bruguera, 
explicant la posició de l'Ajuntament, que ja havia fet pública en alguns 
espais informatius de Ràdio l'Escala. 

A continuació, es procedí a la votació que donà un resultat de 77 
vots favorables a la permanència del camp en el seu lloc actual, de 2 
vots en contra, 1 nul i 1 en blanc. 

També podem assenyalar que es recolliren signatures favorables a 
la postura majoritària que vol que el camp d'Esports Miramar no sigui 
traslladat, per moltes raons que foren exposades en l'acte, tot el qual 
tingué com a culminació l'al·legació presentada per l'Entitat al Nou Pla 
General. 

L ' E S C O L A D ' A D U L T S , D E M O M E N T A T U R A D A 
Reprenent el fil del mes passat, tot referint-nos a l'Escola d'Adults, 

hem d'indicar que aquesta, de moment, no es porta a terme ja que el 
número d'alumnes inscrits és insuficient i no arriba al mínim que 
requereix la Generalitat per respondre les oportunes subvencions. 

L'Àrea de Serveis Socials, per la seva part, proposa d'impartir a 
aquests alumnes uns cursets o xerrades de formació complementària 
referit a temes d'interès cultural, d'actualitat, o segons proposta dels 
mateixos interessats, així com d'una manera pràctica mitjançant 
qualsevol tipus d'activitat manual. 

P R O J E C T E D E T A L L E R O C U P A C I O N A L D E 
J A R D I N E R I A 

En el Ple Municipal del dia 26 de novembre es va aprovar, entre 
d'altres punts, el Projecte de Taller ocupacional de Jardineria que serà 
coordinat per l'Àrea de Serveis de l 'Ajuntament, Secció de Parcs i 
Jardins, i sota la direcció de l'Àrea de Serveis Socials. 

Donats els resultats de l'estudi de l'atur juvenil, l'esmentat 
departament venia pensant, en un projecte d'ocupació per als joves de 
la població i s'ha cregut adient que fos en la modalitat de «jardineria», 
vist el seu cost assequible i les possibilitats que ofereix aquest sector 
en una vila com la nostra. 

Es tracta d'un taller orientat per a joves de 1 4 a 27 anys, en atur, 
o que vulguin iniciar-se en la jardineria, o bé que puguin trobar en ella 
una alternativa per una sortida formativa. 

Intervindran un monitor de jardineria i uns dotze alumnes 
treballadors. De moment, n'hi ha nou d'apuntats. 

Col·laboren amb aquesta iniciativa la «Protecció de Menors» del 
departament de Justícia, i Càritas Parroquial de l'Escala. 

Podeu rebre més informació i detalls concrets a les oficines de 
l'Assistent Social, la Maribel Pont Colldecarrera. 
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